
Zasedání Kolejní rady dne 10. 03. 2025

Kde: v místnosti Kolejní rady
Přítomni: Adnan Al Ali, Tim Anderle, Nikoleta Anderlová, Jonáš Havelka, Damian
Wałoszek
Hosté: Klára Kleinová, Jaroslav Paidar
Zapisovatel: Adnan Al Ali
Zasedání začalo v 20:10.

Program zasedání
• Problém s pračkami po doprání
• Vysavače
• Žehličky a prkna
• Tiskárny
• Váha na zavazadla
• Problém se sušičkou na B10
• Troubárna
• Odpad na chodbách
• Úklid v okolí koleje
• Problematické zámky
• Změna řádu kluboven
• Kouření před budovou
• Mailing list

Problém s pračkami po doprání
Na Facebookové skupině byla zveřejněna stížnost na situaci, kde neznámý ubytovaný

vybral prádlo z pračky osobě peroucí před ní a položil ho na vrch pračky. Stalo se tak
přesto, že majitelka prádla se dostavila do prádelny jen pár minut po doprání.

Kolejní rada se shodla na tom, že dlouhodobým řešením situace by bylo přidání funk-
cionality do aplikace AppWash. Prostřednictvím vedení kolejí bude požadovat následující
změny:

1. Pračka, která ze které nebylo vybráno prádlo, nesmí být evidována jako volná.
2. Informace o tom, kolik času uběhlo od dopraní, by měla být dostupná na displeji

pračky, resp. v aplikaci. V takovém případě by mohlo být zavedeno pravidlo, které
dovoluje odstranit prádlo z pračky až po stanovené době.

3. Zvážit možnost odemčení pračky prvních 15 minut po doprání pouze prostřednictvím
aplikace.

Jako okamžité řešení Kolejní rada navrhuje opětovně umístit koše na prádlo do prádelen.
Ty by umožňovaly umístit prádlo na méně znečištěné místo než je vršek pračky nebo
podlaha. Koše byly do prádelen v minulosti zavedeny, ale značná jejich část byla odcizena.
Kolejní rada navrhuje předejít krádežím přivázáním košů.

Vysavače
Klára Kleinová upozorňuje na nedostatečný stav vysavačů, které mají malý tah, jsou

hlučné a víří vzduch. Kolejní rada problém také vnímá a navrhuje koupi nových vysavačů.
Damian Wałoszek se nabídl provést průzkum trhu. Nakonec bylo vybráno pořízení 2
vysavačů Kärcher T 11/1 (v edici bez nebo s HEPA filtry), případně 1 vysavače Kärcher
T 11/1 a 1 vysavače Miele Complete C3 125 Edition.

Jako dočasné řešení Kolejní rada navrhuje častější čištění současných vysavačů a



měnění jejich sáčků.

Žehličky a prkna
Žehlící prkna k půjčení jsou mimořádně opotřebovaná, na některých je použitelná jen

malá část z jejich povrchu. Žehličky jsou také značně opotřebované. Kolejní rada se obrátí
na vedoucí koleje s požadavkem na nové žehličky a prkna.

Tiskárny
V souvislosti s ukončenou smlouvou RoboCopy je na koleji problematický přístup k

tiskárně. Alternativou by mělo být tisk ve studovně v budově A, kde je bezplatný černobílý
tisk s použitím vlastního papíru.

Problémem s tiskárnou ve studovně je, že pro její přístup je třeba použít společný
počítač, do kterého je třeba se přihlásit prostřednictvím účtu na doméně Jinonice. Ta
je však zastaralá a některé fakulty (včetně MFF) k ní už nemají přístup. Za vhodnou
alternativu kolejní rada považuje přihlašování přes Centrální autentizační službu (CAS)
UK. Damian Wałoszek předloží tento požadavek vedoucí koleje.

Na pozdějším setkání Grémia bylo oznámeno, že v průběhu dubna budou na koleje
instalovány alternativy RoboCopy, konkrétně MyQ od firmy Kyocera Document Solutions,
která provozuje tiskárny např. v budovách Filozofické fakulty.

Váha na zavazadla
Ubytovaní na koleji často potřebují váhu, kterou by si mohli zvážit kufry (např. do

letadla). V současnosti kolej takové služby nenabízí. Kolejní rada navrhuje pořídit 2 váhy -
na obě vrátnice jednu.

Problém se sušičkou na B10
Kolejní rada obdržela stížnost na problémovou sušičku v prádelně B10. Hlasitě píská a

zobrazuje varování související s filtrem. Vedoucí koleje potvrdila, že filtry se pravidelně
čistí. Pokud by se problém opakoval, bude kontaktováno vedení.

Troubárna
V troubárně je dlouhodobý problém s nedostatečným úklidem a údržbou. Kolejní rada

navrhuje, aby byla tato místnost čištěna alespoň jednou za měsíc, podobně jako ostatní
společné prostory.

V troubárně se zároveň hromadí nádobí, ke kterému se nikdo nehlásí. Kolejní rada
navrhuje dlouhodobě nepoužité nádobí zlikvidovat, čímž by zároveň vzniklo místo pro
mikrovlnku.

Odpad na chodbách
Opětovně se vyskytuje problém s odpadem na chodbách. Kolejní rada upozorní

ubytované, aby nenechávali pytle s odpadem na chodbách.
Zároveň se vyskytly stížnosti na zavazející “věci k rozebrání”. Kolejní rada vydává

následující usnesení:
Usnesení č. 1/2025: KR se usnáší, že lidé, kteří chtějí dát předměty před výtahy k
rozberání, musí informovat ostatní ubytované (na Facebooku nebo KR na mail) včetně
patra a zavazují se, že předměty nejpozději do 3 dnů od umístění odstraní.
Hlasování (pro – proti – zdrželi se): 5 – 0 – 0



Úklid v okolí koleje
Přítomná Klára Kleinová se ujala zorganizovat komunitní akci úklidu okolí koleje,

případně s pomocí seminářů. Kolejní rada tuto akci vítá a bude ji propagovat.

Problematické zámky
Některé kolárny, sušárny, kufrárny a některé technické místnosti nejsou označeny a

jsou v nich vyměněny zámky, což vede k chaosu. Vedoucí koleje o problému ví a potvrdila,
že kolárny jsou již označeny a na dalších místnostech se pracuje.

Změna řádu kluboven
Kolejní rada finalizuje konečné znění nových řádů kluboven, které budou brzy platné.

Kouření před budovou
Jaroslav Paidar navrhuje, aby studenti kouřili na jižní straně betonové platformy.

Kolejní rada vidí možnost kontaktovat FHS, možnosti zakázat kouření v této oblasti jsou
však limitovány.

Dalším problémem je kouření na zastávce. V tomto případě kolejní rada zajistí vyvěšení
plakátu o zákazu kouření na zastávku.

Mailing list
Mailing list/newsletter KR bude v nejbližší době zfinalizován a uveden do provozu.
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